
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 5. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Kan ministeren forklare, hvordan boligejerne skal kunne føle sig trygge, når
realkreditten i virkeligheden kan forøge deres udgifter betydeligt ved at hæve
bidragssatserne efter behag, blot de fremlægger dokumentation for, hvorfor
de hæver bidragene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF) og Josephine
Fock (ALT).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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